
Temeljem članka 60. Statuta Grada Pule (˝Službene novine˝ Grada Pule br. 09/06 –

pročišćeni tekst i 14/07), Gradsko poglavarstvo Grada Pule, na sjednici održanoj dana 09. 

travnja  2009. godine, donosi

ZAKLJUČAK

Usvaja se izvješće o radu besplatnog telefona Grada Pule za razdoblje od 1. veljače do 

28. veljače 2009. godine, u predloženom tekstu.

Klasa: 022-05/09-01/72

Urbroj:2168/01-01-03-00-0019-09-2

Pula, 09. travnja 2009.

GRADSKO POGLAVARSTVO GRADA PULE
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 Boris Miletić



Klasa: 022-05/09-01/72

Urbroj:2168/01-01-01-0019-09-1

Pula 31.ožujka 2009.

-interno-

GRADSKO POGLAVARSTVO

PREDMET: Analiza rada besplatnog telefona

Izvješće za razdoblje od 01.02.2009.godine do 28.02.2009.godine

- Siječanj .......................................................11 poziva

Sveukupno je u mjesecu veljači primljeno 11 pitanja i prijedloga. Sva pitanja i prijedlozi 

upućeni su Upravnom odjelu za komunalni sustav i imovinu. Pitanja, prijedlozi i odgovori 

nalaze se u prilogu.

 PROČELNIK
Vinko Knez,prof., v.r.
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BESPLATNI TELEFON 02. mj. 2009.

02.02.2009.
PRIMJEDBA:
Parkiralište kod zavoda za zapošljavanje, užas, puno rupa, neznam zašto se to 
naplačuje. Rješite to inače ćemo vas morati tužiti.

ODGOVOR:
U svezi navedenog zatraženo je očitovanje od direktora  Pulaparkinga d.o.o.  
Pula koji je izjavio da je  Konzervatorski  odjel u Puli izdao Rješenje kojim se 
daje prethodno odborenje Pulaparkingu d.o.o. za ureñenje parkirališta u ulici 
Benediktinske opatije na način da se dozvoljava popunjavanje rupa kamenim 
materijalima različitih granulacija. Temeljem navedenog Rješenja Pulaparking 
d.o.o.  je poduzeo potrebne radnje i naručio izvoñenje radova od strane 
grañevinske tvrtke Enemy koja je u više navrata popunila rupe "šljunkom".
Nataša Ćendić

09.02.2009.
PRIJEDLOZI:
1. Puno školske djece ide pješke u grad s učiteljicama na neke manifestacije, a 
kad pada kiša budu svi mokri. Grad bi u dogovoru s Pulaprometom mogao tu 
djecu povesti besplatno.
2. Autobus u povratku sa Stoje mogao bi stati na Punti, da mu tu bude stanica.
3. Aurtobus br. 4 za Veli Vrh trebalo bi razmotrirti mogučnost promjene nekih 
autobusnih stanica

ODGOVOR:
U svezi prijedloga kontaktirali smo  g. Škatara, direktora Pulaprometa d.o.o. 
Pula koji se očitovao, kako slijedi:
1. Tijekom godine Pulapromet d.o.o. omogućava besplatno korištenje redovnih 
autobusnih linija učenicima osnovnih škola kada idu organizirano na predstave u 
kazalište i na druge manifestacije, u dogovoru i na zahtjev razrednih učiteljica.
2. Za gradsku liniju br. 1. Stoja - Šijana (u povratku)  nema adekvatnog mjesta 
za autobusno stajalište na Punti , odnosno kod Trga na mostu.



3. Za gradsku liniju 4. Veli Vrh - Valkane koja prolazi Ulicom Riva razmotriti će 
se mogućnost označavanja nekih autobusnih stanica, te će Pulapromet poduzeti 
radnje i dostaviti prijedloge Gradu Puli.
Nataša Ćendić

19.02.2009.
ZAMOLBA:
Molilm Vas da me nazovete, voljela bih razgovarati sa komunalnim redarstvom. 
Moj broj je 212-382. Hvala

ODGOVOR:
U skladu s zahtjevom iz telefonske poruke, komunalno redarstvo je nazvalo na
spomenuti telefonski broj, te posavjetovalo stranku kako da postupi, budući da 
je riječ o problemu koji nije u nadležnosti komunalnog redarstva (problem 
držanja mačaka unutar zgrade koja ima više vlasnika). Stranka je bila 
zadovoljna sa savjetom koji smo joj dali.
Milenko Modrušan 

22.02.2009.
PRIMJEDBA:
Već drugi vikend za redom čistimo po parku staklo od razbijenih boca da naši 
mali mogu šetati parkom. Učinite nešto.

ODGOVOR:
Budući da je ova vrsta problema u nadležnosti MUP-a, mi smo u više navrata s 
njima kontaktirali i tražili odlučno postupanje u pravcu njegovog riješenja. Kako 
se nažalost isti problem ponavlja, nakon više naših traženja da se on riješi, u 
MUP-u su odlučili formirati radnu skupinu koja periodično - više puta tjedno u 
najproblematičnijim terminima,obilazi spomenutu lokaciju. Unatoč tome, to 
problematično ponašanje se, nažalost i dalje ponavlja od skupine problematične 
omladine. Sukladno spomenutim nadležnostima, tražiti ćemo od Mup-a da 
dodatno intenziviraju postupanja po tom pitanju.
Vezano za isti problem pojačano kontaktiramo i poduzeće "Herculanea" kako bi 
se ta lokacija intenzivnije čistila zbog ostataka smeća koji tu ostaju nakon noćnih 
dogañanja vikendom.
Komunalno redarstvo pojačano obilazi tu lokaciju, i u okviru svojih ovlaštenja, 
nastoji maksimalno doprinijeti da se taj problem riješi.
Milenko Modrušan

22.02.2009.
PRIMJEDBA:
Jako često i jako puno se reže zelenilo, znam da je to stvar redovnog 
održavanja, ali nemojmo pretjerivati.

ODGOVOR:
U sklopu redovnog održavanja javnih zelenih površina svake godine u periodu 
proljetnog ili jesenskog mirovanja biljaka nastoji se, na  što više grmova 
intervenirati zbog njihove preraslosti,  oštrijom rezidbom potaknuti biljku da iz 
svoga korjena izbaci što više mladih izbojaka i na taj način se biljka pomlañuje.
Primjena takve rezidbe ne znači da time uništavamo biljku, nego dapače time joj 
produžujemo vijek trajanja.
Isto tako u zimskim mjesecima već nekoliko godina radi obnove biljnog fonda 
sadimo mlade sadnice grmova i stabala. Ove godine u toj akciji biti će posañeno 



920 grmova  i 156 stabala raznih vrsta prilagoñenih klimatu i lokacijama na 
cijelom području grada.
Da se itekako brinemo o našem biljnom fondu i njihovoj obnovi je i projekt koji 
je u fazi realizacije , nosi naziv "cvjetni otoci Pule" gdje će se na tridesetak 
gradskih površina hortikulturno intervenirati u narednim godinama.  Osnova 
ureñenja ovog projekta sastoji se u jednostavnom kontrastu travnih zelenih 
površina i cvijetnih nasada i manjih površina zasañenih trajnicama na kružnim 
tokovima i na prometnicama velike frekvencije u gradu.
Tamara Plec

23.02.2009.
PITANJE PRIMJEDBA:
Linija za Stoju preko Koparskog naselja - Kako ćemo u ljeti ići na more? Koliko 
će nam trebati za otići do kupališta Valkane ili kupališta Stoja?

ODGOVOR:
U svezi primjedbe kontaktirali smo g. Škatara, direktora Pulaprometa d.o.o. 
Pula, koji se očitovao, kako slijedi:
Grañani koji stanuju u Splitskoj ulici mogu koristiti za dolazak na Stoju sve 
autobuse koji prolaze Splitskom ulicom u pravcu Giardina (gradska linija 2.a
Kolodvor- Veruda, Verudela koja prolazi svakih 20 minuta, te  gradska linija 8 
Kolodvor-Valdebek i  linija 9. Kolodvor-Valmade, i prigradske linije 25. Kolodvor-
Medulin, 26. Kolodvor-Premantura, 27. Kolodvor-Vinkuran). Na Giardinima 
presjedaju u autobus gradske linije 1. kojom dalje mogu nastaviti vožnju do 
Valkana ili Stoje. 
Nataša Čendić

25.02.2009.
PRIMJEDBA:
Kesteni u krugu mornaričke bolnice pored južnog zida potpuno obrasli sa 
bršljanom, ako se ništa ne poduzme oni će propasti,a to je prava šteta.

ODGOVOR:
Vezano za ovu dojavu grañana, pismenim putem obavjestili smo Opću bolnicu 
Pula da sukladno svojoj obavezi poduzmu potrebno da se zaštite spomenuta 
stabla.
Milenko Modrušan

25.02.2009.
PRIMJEDBA:
Apeliram da se do sezone riješi ono ispred Arene, jer to je sramota da stoji tako 
raskopano godinu dana.

ODGOVOR:
Nogostup ispred Arene obuhvaćen je Programom gradnje objekata i ureñaja 
komunalne infrastrukture 2008. godine, te Programom 2009. godine.
U 2008. godini izvršeni su radovi arheološkog istraživanja na lokalitetu ispred 
samog ulaza u Arenu i na nogostupu ispred Arene, a koji se prostor planirao 
urediti u skladu sa izrañenom projektnom dokumentacijom na koju je  
ishodovano odobrenje Konzervatorskog odjela u Puli, te od strane Grada Pule  i 
proveden postupak nabave za odabir izvoñača radova.
Po izvedenom arheološkom istraživanju koje je vršio Arheološki muzej Istre -
Pula i dostavi završnog pismenog izvješća Konzervatorskom odjelu u Puli isti je 



Odjel zabranio planirano izvoñenje radova na navedenom lokalitetu (ureñenje 
prema gore navedenoj projektnoj dokumentaciji), te pred ljeto 2008. godine 
odobrio samo privremeno zatrpavanje uz prethodnu zaštitu dijela nalazišta 
ispred ulaza u Arenu, te naložio ograñivanje preostalog dijela otvorenog 
nalazišta - nogostupa.
Grad Pula postupio je u svemu prema rješenju Konzervatorskog odjela, a daljnji 
tijek radova na navedenom lokalitetu ovisi o svemu o odobrenjima 
Konzervatorskog odjela u Puli, koji smatra nužnim proširiti arheološko 
istraživanja sa nogostupa i na dio javne prometne površine.
Grad Pula pobrinuti će se da se navedeni lokalitet,  a osobito pješaci koji tuda 
prolaze, dodatno zaštite, osobito prije nadolazeće sezone.
Martina Šajina

26.02.2009.
PRIMJEDBA:
Uspon Sv. Franje Asiškog rukohvati su potrgani na dva mjesta

ODGOVOR:
Po zaprimljenoj dojavi grañana pristupili smo pripremnim radovima za popravak 
rukohvata, koji će uskoro biti popravljen.
Tamara Plec

26.02.2009.
PRIMJEDBA:
Valdebek, ulica Lovrežica - stavljen sloj asfalta na spoju Lovrežice s Valdebečkim 
putom, nisam zadovoljna s načinom na koji je to napravljeno pa molim da se to 
pogleda

ODGOVOR:
Na Ulici Lovežica - odvojak sa Valdebečkog puta završni sloj asfalta postavljen je 
krajem veljače 2009. godine, a o čemu smo pismeno obaviješteni i od strane 
izvoñača, sa kojim je dogovoren obilazak na terenu te primopredaja izvedenih 
radova u toku  tjedna, odnosno do 06.03.2009. godine. Prilikom primopredaje 
utvrditi će se i eventualni nedostaci u izvedenim radova, za koje će, ukoliko isti 
budu utvrñeni, biti zatraženo od izvoñača radova da iste ukloni u primjerenom 
roku.
(pretpostavlja se da se primjedba odnosi na period kada je bio položen samo 
BNS, odnosno kada nije bilo završnog sloja asfalta)
Martina Šajina

28.02.2009.
PRIMJEDBA:
Parkinzi za invalide nisu obilježeni žutom bojom, niti znakom. Kod socijalnog 
(Portarata) invalidi se ne mogu parkirati.

ODGOVOR:
Uspon Sv. Stjepana je dvosmjerna prometnica na kojoj ne postoje promertno 
tehnički uvjeti za obilježavanje parkirnih mjesta za osobne automobile, pa tako 
niti parkirna mjesta rezervirana za vozila koje koriste invalidi. Sva vozila koja su 
redovito parkirana u tom usponu, parkirana su suprotno odredbama Zakona o 
sigurnosti prometa na cestama, odnosno nepropisno. 
Ksenija Grubešić


